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Besluitenlijst vergadering raadscommissie Bestuur en Strategie op 7 september 2020

Aanwezig: E. Leeger (voorzitter), L. Kilian (plv. griffier), M. Smits, E. van der Wijst, A. School en S. Schoonenberg (CDA), F. van de Ven en J. van den Akker 
(Lokaal), J. Raaimakers en M. Jansen (SP), A. Boellaard en R. van Herpen (D66), J. van der Dussen, mevrouw Van Gestel en P. Kremers (VVD), E. 
Neelen en J. Jansen (Progressief Bernheze), M. Konings (Politieke Partij Blanco); M. Moorman (burgemeester); R. Wijdeven (wethouder) 

Afwezig: J. Bouwman (Lokaal) en P. Smits (Politieke Partij Blanco) (leden); P. van Boekel en R. van Moorselaars (wethouders); P. Hurkmans (secretaris). 

Onderwerp Besluit Opmerkingen – Toezeggingen – Afspraken

1 Opening De voorzitter heet de aanwezigen welkom bij deze eerste fysieke vergadering van de 
commissie Bestuur en Strategie sinds medio februari. Zij geeft ook aan dat publiek niet 
is toegestaan, maar dat de vergadering live te volgen is via de website van de 
gemeente.

2 Vaststellen van de agenda voor deze 
vergadering

De commissie besluit agendapunt 7 
door te schuiven naar de volgende 
vergadering van de commissie BS en 
stelt daarmee de agenda gewijzigd 
vast.

De voorzitter stelt voor agendapunt 7. Presentatie Enquête Veiligheid en leefbaarheid 
in het buitengebied van Bernheze door te schuiven naar de volgende vergadering van 
de commissie BS. De commissie kan zich vinden in dit voorstel.

3 Vaststellen van de besluitenlijst van 
de vergadering op 8 juni 2020

De commissie stelt de besluitenlijst 
ongewijzigd vast. 

De heer Van der Dussen (VVD) verwijst naar de opmerking over het uittreden van de 
gemeente Haaren uit de Veiligheidsregio (agendapunt 10). Hij vraag of de frictiekosten 
door de gemeente Haaren worden betaald. Burgemeester Moorman zegt toe dat het 
antwoordt wordt toegevoegd aan de besluitenlijst.

Antwoord:
Uittredingsvoorwaarden gemeente Haaren en bijbehorende frictiekosten
Overeenkomstig artikel 12, tweede lid van de Gemeenschappelijke Regeling 
Veiligheidsregio Brabant-Noord kan de gemeente Haaren alleen uittreden uit de 
gemeenschappelijke regeling na instemming van het Algemeen Bestuur, dat de 
gevolgen van het uittreden regelt. Daartoe heeft het Algemeen Bestuur de volgende 
uittredingsvoorwaarden opgelegd:
- Aan de Veiligheidsregio Brabant-Noord zal ter dekking van de door het uittreden 

van de gemeente Haaren ontstane frictie- en desintegratiekosten een vergoeding 
van in totaal € 370.000 in 2020 worden uitgekeerd. Zijnde voor 2021 € 185.000, 
voor 2022 € 124.000 en voor 2023 € 61.000.

- Dat de brandweerkazerne Haaren door de Veiligheidsregio Brabant-Noord in 
eigendom van aan de gemeente Oisterwijk wordt overgedragen tegen de 
boekwaarde per 31-12-2020 van € 1.588.744. Waarbij gelijktijdig de door de 
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gemeente Haaren aan de Veiligheidsregio Brabant-Noord verstrekte geldlening ter 
hoogte van hetzelfde bedrag komt te vervallen.

4 Mededelingen - Wethouder Wijdeven meldt dat het kabinet een drietal besluiten heeft genomen over 
de financiële compensatie van gemeenten voor de extra uitgaven als gevolg van de 
coronacrisis. Deze landelijke besluiten moeten vertaald worden naar de lokale 
situatie. In de tweede bestuursrapportage zal het college hierover meer duidelijkheid 
geven. 

- De voorzitter meldt dat het vergaderschema 2021 is vastgesteld en op iBabs staat. 
De heer Van der Dussen vraagt om een papieren exemplaar. De griffier zegt toe 
hiervoor te zorgen. 

- De voorzitter wijst op de bijeenkomst over de Maashorst op 14 september en zij 
geeft aan dat de agenda hiervoor deze week volgt.

5 Rondvraag Mevrouw Van Gestel (VVD) verwijst naar de notitie ter informatie over klachten 
gedragingen 2019 en vraagt om een verklaring voor de toename van het aantal 
klachten ten opzichte van 2018 met ongeveer 60%. Waaruit blijkt dat de gemeente 
heeft geleerd van het voorgaande jaar; wat is er verbeterd. Mevrouw Van Gestel vraagt 
ook of er al zicht is op het aantal klachten in 2020. Burgemeester Moorman verwijst 
naar de bijlagen bij de notitie ter informatie waarin dit is toegelicht. Afgesproken wordt 
dat mevrouw Van Gestel haar specifieke vragen naar de griffie stuurt en dat de 
burgemeester zal zorgen voor de beantwoording ervan.
De burgemeester doet in zijn algemeenheid de oproep om technische vragen als deze 
vooraf aan te kondigen zodat zij of een wethouder zich kan voorbereiden op de 
beantwoording. 

6 Regionale samenwerking    Er zijn geen vragen gesteld of opmerkingen gemaakt.

7 Presentatie Enquête Veiligheid en 
leefbaarheid in het buitengebied van 
Bernheze

        Dit agendapunt is bij het vaststellen van de agenda doorgeschoven naar de 
vergadering van de commissie BS in oktober.

8 Concept bod Regionale Energie 
Strategie (RES) Noordoost Brabant

De fracties D66, SP, VVD, Politieke 
Partij Blanco en Progressief Bernheze 
adviseren positief. De fracties CDA en 
Lokaal overwegen een motie in te 
dienen tijdens de raadsvergadering.

- De commissie vindt het jammer dat het niet is gelukt om het concept bod vanuit een 
regionale visie uit te werken. Nu gaat elke gemeente uit van haar eigen grondgebied 
en zal er bij de uitwerking mogelijk geen sprake zijn van bijvoorbeeld een clustering 
van maatregelen zoals windturbines, maar van windturbines verspreid over de 
regio. 

- De commissie merkt op dat de maatschappelijke acceptatie van windturbines een 
lastig aspect is en vraagt of er al mogelijke locaties in beeld zijn nu besloten is af te 
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zien van windturbines in het plangebied van Heesch West. Wethouder Wijdeven 
verwijst naar de zoekgebieden zoals opgenomen in de RES. 

- De commissie vraagt zich ook af op welke wijze toch sprake kan zijn van een 
duurzaam bedrijventerrein Heesch West. In reactie op deze vraag, geeft wethouder 
Wijdeven aan dat dit bij de uitwerking van de plannen van Heesch West duidelijk 
moet worden. Er volgt onder andere een duurzaamheidsparagraaf. De keuze om af 
te zien van windturbines op Heesch West is volgens de wethouder gebaseerd op de 
onderzoeken die zijn gedaan naar het opwekken van windenergie op Heesch West, 
de doorontwikkeling van de plannen, verkoopbaarheid van gronden en de relatie 
hiervan met de werkgelegenheid.

- De fractie CDA vindt het risico van de uiteindelijke invulling van de RES groot en de 
fractie is van mening dat ‘duurzaam landleven’ meegenomen zou moeten worden in 
de RES. Het CDA overweegt hierover een motie in te dienen. De fractie Lokaal sluit 
zich hierbij aan.

9 Nota reserves en voorzieningen 2020 De commissie adviseert unaniem 
positief.

Wethouder Wijdeven en de heer Baijens, beleidsmedewerker financiën beantwoorden 
de technische vragen van de commissie. De wethouder verzoekt dergelijke vragen 
voortaan voorafgaande aan de vergadering te stellen.

10 Herfinanciering leningenportefeuille 
over 2020

De commissie adviseert unaniem 
positief.

In reactie op de vragen en opmerkingen van enkele commissieleden, geeft wethouder 
Wijdeven aan dat het college jaarlijks bekijkt hoe de reserve kan worden aangewend 
op zodanige manier dat dit de gemeente voordeel oplevert. Er is volgens de wethouder 
ook sprake van een goede monitoring van de leningenportefeuille (treasurycommissie) 
zodat gewenste wijzigingen kunnen worden doorgevoerd.

11 Opiniërende bespreking 
Dekkingsplan begroting 2021 - 2024

- Samengevat heeft de commissie als volgt gereageerd op het concept dekkingsplan:
De commissie is kritisch over de insteek die is gekozen voor dit dekkingsplan 
waarbij vooral is uitgegaan van het terugdraaien van ambities. Een aantal leden 
mist het inzicht in de gevolgen van het terugdraaien van die ambities of de 
mogelijkheden en gevolgen van temporiseren. Ook spreekt een aantal leden het 
gemis uit van de besparingsmogelijkheden van het bestaand beleid zoals 
efficiencyvoorstellen of ruimte in de budgetten. De commissie is van mening dat het 
totale plaatje ontbreekt en op deze manier de juiste, volledige afweging niet kan 
worden gemaakt. Voor wat betreft de inhoudelijke onderdelen is de commissie geen 
voorstander van een stijging van de OZB-belasting met 11%, maar een aantal 
fracties heeft geen bezwaar tegen een beperkte stijging (inflatie) hiervan. De 
commissie kan zich niet vinden in het bijstellen van de ambities voor het 
groenonderhoud. De commissie spreekt zich ook unaniem uit tegen het voorstel om 
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te bezuinigen op het bestaande budget van de rekenkamercommissie omdat de 
raad hecht aan de onderzoeken van de rekenkamercommissie en zeer tevreden is 
over de kwaliteit ervan. De commissie is daarnaast ook van mening dat de 
opmerking over de formatie van de griffie niet thuishoort in dit dekkingsplan. Een 
aantal leden is het niet eens met het korten op de ecologische verbindingszones 
(EVZ’s), de controle van arbeidsmigranten en het budget internationalisering. De 
meeste fracties spreken uit voorstander te zijn van het door laten gaan van de 
geplande investeringen. 

- Wethouder Wijdeven waarschuwt voor ‘zwaar weer’ de komende jaren. Het is hem 
duidelijk waar de commissie zich niet in kan vinden, maar hij geeft aan dat hier wel 
een prijskaartje aanhangt.  

12 Ingekomen stukken
- Brief van Marvey’s Speelwereld uit 

Heesch, over de contacten met de 
gemeente over onder andere een 
aanvraag terrasvergunning

- De heer Van der Dussen (VVD) licht toe waarom de VVD de brief van Marvy’s 
Speelwereld wil bespreken en stelt een aantal vragen. Burgemeester Moorman 
beantwoordt de vragen van de VVD waarna er voor de VVD en de andere fracties 
geen aanleiding meer is voor verdere bespreking. 

13 Sluiting De voorzitter sluit om 22.05 uur de vergadering.

Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur en Strategie op 12 oktober 2020. 

Leandra Kilian Ezra Leeger
plv. griffier   voorzitter

Bijlage(n):
1. Beantwoording vragen over notitie ter informatie over klachten gedragingen 2019 (agendapunt 5) → volgt z.s.m.


